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Abstract (en)
[origin: CN108952876A] The invention relates to a method for switching off an internal combustion engine. The method includes initiating a
shutdown process. The method includes reducing vibration of the internal combustionengine during the shutdown operation by switching actuation of
a first exhaust valve (20) of the internal combustion engine by means of a sliding cam system (11) for opening or keeping open in the compression
stroke and the exhaust stroke. Alternatively or additionally, the method comprises switching to an engine braking operation in which a first exhaust
valve (20) of the internal combustion engine is initially kept closed in the compression stroke and/or exhaust stroke for compressing air and before a
top dead center of a piston movement for decompression of the compressed air is opened.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Abschalten eines Verbrennungsmotors. Das Verfahren weist das Initiieren eines Abschaltvorgangs auf. Das
Verfahren weist das Vermindern einer Vibration des Verbrennungsmotors während des Abschaltvorgangs durch Umschalten einer Betätigung eines
ersten Auslassventils (20) des Verbrennungsmotors mittels eines Schiebenockensystems (11) zum Öffnen oder Offenhalten im Verdichtungstakt
und im Auslasstakt auf. Alternativ oder zusätzlich weist das Verfahren das Schalten in einen Motorbremsbetrieb auf, in dem ein erstes Auslassventil
(20) des Verbrennungsmotors im Verdichtungstakt und/oder im Ausschubtakt zur Kompression von Luft zunächst geschlossen gehalten und vor
Erreichen eines oberen Totpunkts einer Kolbenbewegung zur Dekompression der verdichteten Luft geöffnet wird.
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